
CURS 23/24

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA
Núm. 18

Assistents: Marta, Anna, Carles, Maite, Xavi, Pili Data: 29/1/2024
Hora: 21:30 h

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

1 Aprovació de
l’acta anterior Repàs de les tasques pendents.

2 Finançament

Premis AFFAC: s’acorda deixar aquesta setmana per repassar el projecte
escrit. Ho revisem dilluns 5 i dimarts 6 finançament la penja al formulari
de l’AFFAC.
Aquí teniu l'enllaç

Acabar de mirar si hi volem
afegir alguna cosa i així ja el
donem per tancat

Marta

3 Reunió CoDis +
JuDi Es repassen els temes que es van parlar S’ha fet acta. Carles

5 Educativa El taller d’alimentació saludable es va omplir i va anar molt bé. Es detecta
que són sempre les mateixes famílies les que participen.

6
Formació

intercultural
AFFAC

Famílies interessades a participar a la formació de l’AFFAC sobre
interculturalitat i participació. Els anirem explicant de què va…
Des de l’AFFAC confirmen que es tira endavant i que es cobrirà
monitoratge

Es crearà un grup de
whatsapp per planificar les
dates concretes i fer
proposta a l’AFFAC

Carles

7 Finançament Nova línia de subvencions Dept drets Socials. S’ha enviat el mail a
finançament. Data límit 12 de febrer a les 15h.

Revisar i presentar proposta
pel dilluns 5 de febrer. Marta

8 Festes (Núria)

Gestió de l’enllaç de voluntariat. A l’última festa hi havia pocs voluntaris.
⅔ setmanes abans de la festa es reactivarà el grup de col·laboradors de
festes.
Encara no hi ha data per la propera festa, pels volts de primers de maig.

Tenir-ho present abans de la
propera festa (primavera) Núria

https://docs.google.com/document/d/1lxXg05_HkXjU8Bcjk223rKpMhX0HNukG8RhTzsa50UA/edit?usp=sharing


9 Visita TV i Xiula
a la CG

Es va fer l’activitat i ha aparegut algun petit resum a les xarxes. Pendents
que aparegui el programa sencer a les xarxes.

10 assemblea del 2n trimestre. Data? PENDENT

11 Consell escolar
d’aquesta tarda

Com ha anat?
Temes tractats importants:
-Zonificació Manresa/Adscripció al SIS: segons l’ajuntament tot això
depèn de Serveis Territorials. Enguany diuen que no es pot canviar però
que potser de cara a l’any que ve es pot parlar i aconseguir que s'ho
tornin a replantejar. A dia d’avui els centres adscrits al Sis són els del Xup
i Sant Salvador; aquests infants tenen prioritat per davant de germans. La
resta entraran per puntuació.

Maite

12 Mobilitat La Virginia ens ha d’explicar el què es va parlar a la reunió amb
l’ajuntament del dia 19/1 Pendent per la propera JuDi

Data propera reunió: 5 de febrer de 2024


